
 

 

 

Jėzus vieną po kito pasišaukė dvylika apaštalų. Jis 
pasiuntė juos į pasaulį kaip savo „ambasadorius“ ir 
paaiškino: „kas priima jus, tas priima mane“. 

Kur tik apaštalai nuvykdavo, būdavo priimami. Jie 
neatlygintinai rūpinosi vargšais, padėjo žmonėms ir 
dovanojo visiems ramybę. 

Krikščionys dosniai priimdavo visus, kuriuos 
sutikdavo, o ypač tuos, kurie buvo kitokie nei jie. Jei 
taip elgiamės, mes taip pat priimame Jėzų. 

Vieną šeštadienio popietę mama pasiūlė iškepti 
pyragą gen 4 susitikimui. Emi ir jos sesutė įsitaisė 
šalia, žiūrėjo, ką mama daro ir mokėsi. 

Pyragui reikėjo sutarkuoti citriną, mama pasakė, kad 
jai tai nepatinka, nes po to reikia išplauti trintuvę. 
Emi pagalvojo, kad ji galėtų tai padaryti. Kaip tarė, 
taip ir padarė. 

Emi išties buvo laiminga matydama, kad mamai 
lengviau. O galiausiai visoms buvo taip smagu, jog 
dabar visą laiką nori kepti kartu! 

Emi iš Italijos patirtis 

Gyvenimo 
Žodis 

2020 birželis 
Fokoliarų 
Judėjimas 

© PAFOM, Piešinius ir tekstą parengė Gen4 Centras  
Gen4  - tai fokoliarų judėjimo, kurio įkūrėja yra Chiara Lubich, vaikai. 

 

„Kas jus priima, tas mane priima. O kas priima mane, priima tą, kuris yra mane siuntęs.“ (Mt 10, 40). 


